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Bilag til forsvarsministerens 

skrivelse af 31. maj 2007 

(Alm.del.) 

 

  

 

Spørgsmål nr. 25: 

Hvor stor en del af det beløb, der nu, jf. finanslovsaftalen, ønskes brugt på et landsdækkende 

radiokommunikationsnet, dækker udgifter, som den nuværende indehaver af de frekvenser, der 

skal bruges til det landsdækkende radiokommunikationsnet, havde påtaget sig at stå for, da fre-

kvensindehaveren (Motorola) købte frekvenserne i 1999? 

Svar: 

Jeg har til brug for besvarelsen anmodet Finansministeriet om bidrag til besvarelsen. 

 

Finansministeriet har i den anledning oplyst følgende: 

 

”Der henvises til besvarelse af spørgsmål 19, herunder punkt 9.”  

 

Forsvarsudvalget 
L 167 - Svar på Spørgsmål 25
Offentligt            


